
Schůze VV 12.2.2025 

Účastníci: Miroslav Javůrek, Aleš Přibyl, Jana Černíková, Martin Dotlačil, Antonín Beneš, 

Lukáš Rais, Martin Srba 

1) Příprava Plesu – vše zařízeno L. Přibylová , M.Javůrek odveze spolu s Alešem ceny 
do Berušky. 
Vyhlášení nejlepších střelců – diplomy zajistí J.Černíková 

2) Masopust – 22.2.2025 
Stánek – J.Černíková, A.Přibyl, M.Srba, L.Přibylová, M.a L. Raisovi 
Prodlužovák zajistí A.Přibyl, svařák zajistí J.Černíková, občerstvení spolu 
s M.Srbou 

3) Brigáda – 8.3.2024 – úklid areálu před sezonou – M.Dotlačil bude informovat 
A,B,dorost 

4) Rozpis soutěže – J.Černíková – čeká se na rozlosování přípravek termín do 21.2.25 
5) Schůze VV OFS Kutná Hora – 10.3.2025 18:00 v hospodě na hřišti UJ – účast 

J.Hrabánek, J.Černíková 
6) Termín VH – 14.3.2025 18:00 – pozvánky zaslat členům J.Černíková  

Příprava zprávy o činnosti J.Černíková, výsledky hospodaření J.Hrabánek 
7) Žádost o úpravu cesty kolem hřiště – M.Javůrek zkusí zajistit s městem (p.Jandou) 
8) Nákup nového zesilovače 6 500 CZK – zajistí L.Rais, schváleno výborem, L.Rais 

také zjistí možnost opravy starého zesilovače. 
9) Návrh na pokácení stromů – přidat jako bod k projednání na VH 
10) Stožár na tribuně – zkusit se domluvit s p.Hynčicou  
11) Přestup L.Ondráčka z Čáslavi – čekáme na vyjádření Čáslavi ( budeme vědět 

příští týden) 
12) Info z VV OFS – dotace pro dorost ( 5000 CZK) bude znovu vyplacena na jarní část 

sezony. Bude vyplacena přímo trenérovi dorostu. 
OFS chystá program dotací pro kluby – ještě není stanovena varianta. 
OFS se snaží navázat spolupráci s MAS Podlipansko ( dotace pro kluby). 

13)  Cirkus – pronájem 
1500 – malý nájem, 15.3. 25 se konná první mistr.utkání A týmu  

 
 
 
 
 
 
 


